
Protokoll -sektionens styrelse
16 december 2015

Protokoll från styrelsemöte F15–HT15
Hemliga rummet, kl. 12.15 onsdagen den 16 december 2015

§ 1 O.F.M.Ö.

Ordförande Linus Blomgren förklarade mötet öppnat.

§ 2 Närvaro

Linus Blomgren
Erik Andersson
Josefine Rost
Fredrik Andréen Blomdell
Hampus Näsström
Björn Franck t.o.m. §13
Anna Svensson
Niklas Lundström

Alice Herdenberg
David Wessman
Linus Hamlin
Lukas Wendt
Ivar Vänglund
Rasmus Stålberg
Victor Lantz
Joost Kranenborg

Micaela Bortas t.o.m. §12
Björn Sanders t.o.m. §12
Felix Agner
Sofie Hellmark
Helena Hallefjord
Elin Gustafsson
Maria Gunnarsson

§ 3 Adjungeringar

Alla som skrivit upp sig på närvarolistan samt som inte var ständigt adjungerade eller styrelse-
ledamöter adjungerades.

§ 4 Val av justerare

Prylmästare David Wessman utsågs att, jämte ordförande Linus Blomgren, justera protokollet.

§ 5 Godkännande av dagordning

Mötet beslutade

att till dagordningen lägga §13.1 – Ekonomiavdelningen

att godkänna dagordningen med ovanstående tillägg.

§ 6 Meddelanden

Cafémästare Anna Svensson tackade för ett jättebra år och meddelade att hon gjort knäck som
hon bjöd på.

Vice ordförande Erik Andersson meddelade att man nu kunde ge feedback på sektionens hemsida.

Likabehandlingsordförande Helena Hallefjord meddelade att det skulle vara julmys klockan 3 i
Hilbertrummet.

Kårkontakt Micaela Bortas meddelade att Cornelisbalen sökte balkommitté för vårens bal, samt
att det såldes biljetter till nyårsbalens eftersläpp i kårexpen. Dessutom meddelade hon att de
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har offentligt tillstånd, så även studenter på andra universitet och icke-studenter kan gå.

§ 7 Bilen

Prylmästare David Wessman meddelade att det uppkommit en fråga om huruvida gamla med-
lemmar skulle få hyra -bilen.

Styrelsen beslutade

att ändra lydelsen i regeldokumentet för bilen till “medlemmar och före detta medlemmar
med möjlighet för reservation från bilförmannen”.

§ 8 Inköp platta till caféet

Cafémästare Anna Svensson meddelade att caféet ville köpa in en platta för bl.a. kortbetalning-
ar, musikuppspelning och jobbaranmälan. Hon ville avsätta upp till 3000 kronor ur kontot för
styrelsen disponibelt. Styrelsen diskuterade pris på plattor och tillbehör, samt upphängningsan-
ordning.

Styrelsen beslutade

att avsätta upp till 4000 kronor för inköp av teknikprylar och tillbehör ur kontot för
styrelsen disponibelt.

§ 9 Utbildningspengar

Prylmästare David Wessman meddelade att utbildningen han tänkt köpa till spindelmännen ej
var aktuell då man ej fick vara flera personer på samma konto.

Styrelsen beslutade

att stryka beslutet att avsätta pengar till utbildning av spindelmännen.

§ 10 Angående borttappade kvitton

Kassör Fredrik Andréen Blomdell meddelade att två kvitton saknades efter nollningen. Det ena
var på inköp av champagne på Systembolaget, och efter att ha varit i kontakt med Systembolaget
skulle detta kvitto gå att få tillbaka. Det andra kvittot var på ett inköp av mat från Willys som
föset gjort.

Styrelsen beslutade

att godkänna köpet på Willys för mat till nollningen utan kvitto.

§ 11 Styrelse- samt kärnstyrelse-disp

Ordförande Linus Blomgren meddelade att det fanns pengar kvar i styrelse- och kärnstyrelsedis-
pen och undrade om någon hade några förslag på vad de kunde användas till.

Vice ordförande Erik Andersson föreslog att resten skulle användas för att köpa in första hjälpen-
saker. Styrelsen beslutade

att använda resterande pengar ur kontona för styrelsen och kärnstyrelsen disponibelt för
inköp av första hjälpen-tillbehör.
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§ 12 Motion angående betalning av ordensmiddagen för medaljkommittén

Motionen finns som bilaga till protokollet. Då endast 3 medlemmar i medaljkommittén varit med
på ordensmiddagen minskade kostnaden från 1200 kronor till 900 kronor. Eftersom tackbudgeten
består av 500 kronor innebar detta ett översteg på 400 kronor. Styrelsen beslutade

att godkänna budgetöversteg på upp till 400 kronor på medaljkommitténs tackbudget.

§ 13 Inköp av kassaskrin

Kassör Fredrik Andréen Blomdell meddelade att då det valts en till kassör så behövdes ett
ytterliggare kassaskrin åt den vice kassören med nollningsansvar. Styrelsen beslutade

att avsätta upp till 500 kronor ur kontot för kärnstyrelsen disponibelt för inköp av kassa-
skrin.

§ 13.1 Ekonomiavdelningen

Ivar Vänglund undrade hur det skulle fungera med uppstarten av det nya kassörsutskottet, med
bl.a. överlämning. Cofös Elin Gustafsson och sexmästare Alice Herdenberg meddelade att de
tänkte dela med sig om allt de kan till de nyvalda kassörerna.

§ 14 Beslutsuppföljning

Inga beslut fanns att följa upp.

§ 15 Arbetsgruppsrapporter och redovisningar

Tillsatt Arbetsgrupp Sammankallande Redovisning
F02–HT13 Café/Hilbertrumskorridoren Johan Andersson F15–HT15
F13–VT15 Byggandet av portabel boombox Petter Karlow Herzog F01–VT16
F01–HT15 Arbetsgrupp för nya SK Linus Blomgren F03–VT16
F12–HT15 Vice kassör med caféansvar Lukas Wendt F02–VT16

Café/Hilbertrumskorridoren: Styrelsen beslutade

att sätta redovisningsdatum till F4–VT16.

§ 16 Övrigt

Vice cafémästare Lukas Wendt undrade om någon ville hjälpa till och bygga klart bordet efter
mötet.

§ 17 Nästa möte

Nästa möte sattes till onsdagen den 20 januari klockan 12.15 i Hemliga rummet.

§ 18 O.F.M.A.

Ordförande Linus Blomgren förklarade mötet avslutat.
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I sektionsstyrelsens tjänst,

Linus Blomgren
Ordförande

Josefine Rost
Sekreterare

David Wessman
Justerare



Kära styrelse. Sedan revideringen av medaljsystemet har en del ytterlig-
are uppgifter ålagts medaljkommittén. En av dessa är att medverka och 
ta större ansvar under ordensmiddagen. Även om det är sexmästeriet som 
ansvarar för den tunga biten med matlagning, servering etc. så kommer vi 
i medaljkommittén att agera toastmasters och föra sittningen framåt. Till 
detta kommer vi vid ett antal tillfällen under kvällen att utdela medaljer.

Med anledning av detta vill vi lyfta förslaget om att härolden och perse-
vanterna går gratis på sittningen, helt i enlighet med vad sångförmän och 
fotografer normalt gör. Givetvis betalar vi eventuella alkoholpaket själva 
i så fall. Jag föreslår även att man het enkelt gör ett budgetavsteg i frå-
gan. Det är en bra markering att visa på att något bör förändras i budg-
eten. I förlängningen anser vi även att detta skall vara ett reglementerat 
funktionärstack och stå med i budgeten, men det är något sent påtänkta 
förändringar.

Medaljkommittén yrkar därav att.. 
 
...styrelsen beviljar ett budgetavsteg på 1200 kr under kostnadställe 
ADM1 för att täcka medaljkommitténs ledamöters sittningskostnader 
för ordensmiddagen.

Å medajkommitténs vägnar, i Hilberts klingande klöfvspår,

Tillställd styrelsen för
 f-teknologsektionen inom TLTH

MOTION

Johan Andersson
Sektionshärold 2015

8 december 2015 - Lund


